

António Trindade

President & Chief Executive Officer

- António Trindade was born in Angola in 1960.
- He was raised and educated in West Africa and Europe.
- He arrived Hong Kong in 1986 and was appointed CEO of CESL Asia in Macau in 1998.
- He has steadily guided the company in providing sustainable products, services and technology solutions addressing local needs in areas such as energy and technical facilities management, architectural and engineering services, development and operational services for critical public and private infrastructures for environment, energy, transportation and culture, agriculture and foods.
- He contributes to a prodigious number of associations of social, economic, educational and professional nature, including founding president of the Macao Association of Environmental Protection Industry.
- He has a 'Portuguese-Catholic' background. He married a Chinese national and has raised his daughter – a fan of Sporting Clube de Portugal – with the best of the two cultures.
- Fairness, he says, also has a place in business. He says: "I would be happy if my daughter and people around me can say I have helped them improve their quality of life."



11. 2021



+853 8394 2222



antonio.trindade@ceslasia.com



Avenida Comercial de Macau, Nos. 251A-301, AIA Tower 12 andar, Macau

田達德

董事局主席及行政總裁

1960年出生於安哥拉

在西非和歐洲成長並接受教育

於1986年踏足香港，並於1998年起擔任澳門盛世集團控股股份有限公司行政總裁

帶領盛世集團並生產可持續產品，提供技術解決方案，以滿足區域所需的能源管理和設施管理、建築和工程服務，並為重大的公共和私營基礎設施提供營運服務，涵蓋範疇相當廣泛：環境保護、能源工業、交通運輸、文化教育及可持續農業和食品等

積極為多個社會、經濟、教育及專業組織作出貢獻，並擔任澳門環境保護產業協會創會會長

具葡萄牙天主教背景，與中國籍的妻子育有一女，其女兒在中西文化的薰陶下成長，成為了葡萄牙體育俱樂部的粉絲

認為公平的競爭在商業環境中佔有一席之地，他曾說：「倘若我的付出能讓我的女兒以及我身邊的人的生活品質得到改善，我會感到無比快樂。」



11.2021

+853 8394 2222

antonio.trindade@ceslasia.com

澳門商業大馬路251A-301號友邦廣場12樓